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Geachte leden van de commissie VWS,  
 
 
 
 
 
Dank voor uw uitnodiging voor het rondetafelgesprek "verantwoording declaraties 
zorgbestuurders".  U hebt ter voorbereiding op dat gesprek gevraagd om een positionpaper.  
 
Ik denk dat ik in de begeleidende brief bij de declaraties, die ik in augustus vorig jaar heb 
toegezonden aan de redactie van RTL, voor een groot deel al heb verwoord hoe ik tegen de 
gevraagde openheid aankijk. U treft de tekst van die brief daarom onder deze inleiding aan.  
 
De middelen die wij als organisatie krijgen van Rijk, gemeente of zorgverzekeraar, zijn niet van ons, 
het is geld dat ons ter beschikking wordt gesteld ten behoeve van cliënten. Het is goed dat altijd in 
het oog te houden. Wij leveren voor dat geld vooral ondersteuning en zorg aan cliënten en wij 
gebruiken een deel om een aantal aanpalende dingen te regelen zoals huisvesting, het opleiden van 
medewerkers, administratie, ICT, dat soort zaken. Wij doen ons best dat deel beperkt te houden en 
ook bij ondersteunende activiteiten is het goed je af te vragen wat een cliënt daar aan heeft. Dat 
geldt dus ook voor mijn werk, ook als ik niet direct met cliënten spreek of aan het werk ben, moet 
mijn werk wel toegevoegde waarde voor hen hebben, op korte of langere termijn.  
 
Vanuit die gedachte is het logisch om open te zijn over de besteding van middelen en dus ook over 
dat deel van de middelen, dat ik als bestuurder besteed. Dus als het gaat over de vraagstelling die 
tijdens het gesprek aan de orde zal komen dan is wat mij betreft openheid de norm. 
 
 
De tekst van de brief: 
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Geachte heer Van de Berg 
 
Wij hebben, via de VGN, uw verzoek binnengekregen om inzicht in declaraties en 
onkosten van het bestuur van onze stichting. De koepelorganisatie heeft ons 
geadviseerd niet op uw verzoek in te gaan, maar ik heb er geen probleem mee u inzicht 
te geven in de kosten. Of het nu wel of niet een WOB verzoek is, het gaat om publiek 
geld en daar mag u dus best naar vragen. 
 
Het is wel een behoorlijk uitzoekwerk, of liever gezegd, bij elkaar zoekwerk, dus ik 
verzoek u wel vriendelijk om niet al te vaak met dit soort verzoeken te komen, we 
moeten immers bezig zijn met zorg en ondersteuning verlenen en dingen die daar 
direct verband mee houden… 
 
Het bestuur van de stichting Pameijer bestaat uit één persoon, ondergetekende. Onze 
jaarverslagen zijn uiteraard publiek en daar staat al de nodige informatie in, maar ik ga 
hieronder even in op hoe het bij ons in elkaar zit.  
 
Ik ontvang een salaris, dat bedroeg op het moment dat ik in dienst kwam, 1 december 
2011, € 135.000,00 bruto per jaar en dat is sindsdien met de landelijk afgesproken 
verhogingen meegegroeid naar in 2014 € 142.780,63 bruto per jaar. Het bedrag 
genoemd in het jaarverslag is het salaris inclusief werkgeverslasten, pensioen en (in 
geval van 2014) de bijzondere beloning. In het jaar 2014 heb ik van de Raad van 
Toezicht een bijzondere beloning ontvangen van 5.000 euro bruto, die treft u ook in 
onderstaand overzicht aan. 
 
We hebben geen regeling voor leaseauto’s voor bestuur of directie, die hebben we 
afgeschaft, dus ik rij in mijn eigen auto en krijg net als andere medewerkers een 
vergoeding voor woon werkverkeer en een kilometervergoeding voor andere 
reiskosten die ik voor mijn werk maak. Als ik bij die reizen van of terug naar mijn huis 
rijd, worden de al vergoede kosten via woon-werk daarvan afgetrokken, zoals dat 
hoort. Die vergoeding is bij Pameijer 38 cent per km (0,19 cent belast en 0,19 onbelast). 
U treft de reiskostendeclaraties bijgaand ook aan.  
 
Buitenlandse reizen heb ik in de jaren 2013 en 2014 niet gemaakt.  
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De stichting heeft al lange tijd een regeling van 2% onkostenvergoeding, die regeling is bijgevoegd. 
Daaruit moeten parkeergelden betaald worden, en ook bijv. een cadeautje bij iemands afscheid, een 
broodje onderweg, een traktatie als je jarig bent, kleding, etc.     
 
In de declaraties treft u daarom verder alleen dingen aan die daar buiten vallen. Een afscheid van de 
Ondernemingsraad die aftreedt, een jaarlijks etentje met de medewerkers van het secretariaat, dat 
soort dingen. Veel organisaties hebben een pot om met de afdeling elk jaar een keer iets gezelligs te 
doen met elkaar, wij gaan dan iets eten. Dat komt dus niet veel voor. (Uitgebreide) zakendiners of 
lunches daar doe ik niet aan, dat is nergens voor nodig, althans dat vind ik.  
 
In de declaraties zitten twee kleine bedragen voor parkeren, dat komt doordat ik twee keer niet 
contant kon afrekenen. Ik heb die keren de kaart van de organisatie gebruikt en de bedragjes ook 
meteen terugbetaald, omdat ze immers onder de onkostenvergoeding vallen. Maar omdat ze via de 
kaart liepen, zijn ze dus zichtbaar in het overzicht.  
 
Ik heb enkele nevenfuncties, die zijn vermeld in het jaarverslag en ze zijn alle onbezoldigd. Met 
ingang van januari 2015 zit ik in de raad van toezicht van Intrakoop, de inkoopcoöperatie van de zorg, 
en de vergoeding die ik daarvoor krijg, gaat rechtstreeks naar een stichting  (de Van de  Brug 
Stichting) die onvoorziene kosten voor cliënten vergoedt.  
 
Volgend jaar zal de WNT2 gaan gelden voor de zorg en dus ook voor mij. Mijn salaris zal daarop 
direct worden aangepast, mocht blijken dat het te hoog is volgens de nieuwe normen. De normen 
zijn momenteel nog niet bekend maar de Raad van Toezicht en ik hebben afgesproken ons gewoon 
aan de wet te houden, zoals steeds, en dus geen overgangsperiode te hanteren. 
 
Ik hoop u op deze wijze voldoende te hebben geïnformeerd. Mocht u nog vragen hebben, dan wil ik 
die graag beantwoorden. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
 
drs. L.M.E. Boot, 
bestuurder 
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